

Newsletter XDISA - 1

Welcome to the XDISA Association!

The Ad-hoc group held a meeting on May 11 2016 and reviewed current issues and how to best handle them. As indicated previously, it was decided to create an association.

So now it is done! The XDISA Association is born.

The statutes of the Association have been placed on the www.xdisaweb.ch website as well as the minutes of the May 11 meeting.

The key element of the statutes is Article 3 which reads:

The Association aims to safeguard the interests of present and future beneficiaries of the pension fund DuPont de Nemours International S.a.r.l and beneficiaries of specific advantages linked to the pensions provided by the company DuPont de Nemours International S.a.r.l to individuals or groups of individuals in addition to benefits directly related to the pension plan managed by the pension fund founded by DuPont de Nemours International S.a.r.l

The rest of the statutes deal with the methods and the legal aspects of running an association.

Now we need to officially enroll members. This can be done by filling in the Enrollment form on the website. The membership fee has been set at CHF 30 a year.

This newsletter is being sent to 296 addressees for whom we have an e-mail address. We encourage you to share this news with your retiree friends.

Another important piece of news is that DuPont has made a formal statement to the US Securities and Exchange Commission (SEC) to confirm their engagement to stick by their commitments in terms of pensions.

This document is also placed on the website for your information.

Communications with DISA management and the Pension Fund team continues.

The Association is directed by a committee with the following membership:

President: Pierre Chaigneau

Secretary: Georges Darrer

Treasurer: Hans Ackermann

Members: Lars Gellerstad, Denis Hill, Ed Peter, Peter Taylor, Peter Vine.

Greetings from your committee!

Newsletter XDISA - 1

Bienvenue à 'Association XDISA!

Le groupe Ad-hoc s'est réuni le 11 mai 2016 pour s'occuper des affaires courantes et savoir comment s'en occuper au mieux. Comme pressenti, il a été décidé de créer une association

Donc voilà, c'est fait ! L'Association XDISA est née.

Les statuts de l'Association ont été placés sur le site www.xdisaweb.ch ainsi que le PV de la séance du 11 mai.

L'élément clé des statuts est l'Article 3 qui a la teneur suivante :

L'Association a pour but de sauvegarder les intérêts des bénéficiaires présents et futurs de la caisse de pension de DuPont de Nemours S.a.r.l et des bénéficiaires d'avantages spécifiques liés à la prévoyance accordés par l'entreprise DuPont de Nemours International S.a.r.l à des individus ou groupes d'individus en sus des prestations liées directement au plan de prévoyance géré par la caisse de pension fondée par DuPont de Nemours International S.a.r.l.

Le reste des statuts décrit les méthodes et les aspects légaux de la gestion d'une association

Il nous faut maintenant avoir des membres. Ceci peut se faire en remplissant le formulaire sur le site. La cotisation a été fixée à CHF 30 par an.

Cette newsletter est envoyée à 296 personnes dont nous avons les adresses email. Nous vous encourageons à partager ces nouvelles avec vos amis retraités.

Une autre nouvelle importante est que DuPont a déposé une déclaration formelle auprès des autorités boursières US (SEC), confirmant leurs engagements en matière de pensions.

Ce document a aussi été placé sur le site pour votre information (en anglais)

Le contact avec la direction de DISA et de l'équipe du Fond de Pension continue.

L'Association est dirigée par le comité ci-dessous :

Président : Pierre Chaigneau

Secrétaire : Georges Darrer

Trésorier : Hans Ackermann

Membres : Lars Gellerstad, Denis Hill, Ed Peter, Peter Taylor, Peter Vine

Avec les salutations de votre comité